
 

 

SPRAWOZDANIE NR 1/2021 

PREZYDENTA MIASTA TARNOBRZEGA 

z dnia 1 lutego 2021 r. 

w sprawie  działalności Miejskiej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

w Tarnobrzegu za rok 2020 

Miejska Komisja Bezpieczeństwa i Porządku (MKBiP) w Tarnobrzegu działa w oparciu o przepisy art. 38a 

ustawy z dnia 5 marca 1998 r. o samorządzie powiatowym i zgodnie z tym aktem prawnym została powołana 

Zarządzeniem nr 138/2019 Prezydenta Miasta Tarnobrzega z dnia 3 kwietnia 2019 r. na kadencję 2019-2022. 

W 2020 roku Komisja pracowała w następującym składzie: 

1. Dariusz Bożek – Prezydent Miasta Tarnobrzega – Przewodniczący Komisji; 

2. Marian Zioło – przedstawiciel Rady Miasta Tarnobrzega; 

3. Andrzej Biernat – przedstawiciel Rady Miasta Tarnobrzega; 

4. Robert Kędziora – Komendant Straży Miejskiej w Tarnobrzegu; 

5. Przemysław Rawski – Zastępca Naczelnika Wydziału Spraw Obywatelskich 

i Zarządzania Kryzysowego; 

6. Marian Róg – Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Tarnobrzegu; 

7. Tomasz Grazda – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Tarnobrzegu; 

8. Marcin Orzechowski – przedstawiciel Komendanta Miejskiego Policji w Tarnobrzegu. W pracach 

Komisji z głosem doradczym brał udział Pan Mirosław Chamera – prokurator wskazany przez Prokuratora 

Okręgowego w Tarnobrzegu. W roku 2020 odbyły się dwa posiedzenia Komisji. Wrzesień 2020 r. 

1. Przyjęcie zmian w planie pracy Komisji na rok 2020Z uwagi na Covid-19 Komisja przyjęła zmiany 

do Planu pracy na rok 2020 

2. Funkcjonowanie Straży Miejskiej w Tarnobrzegu, w tym współpraca z Komendą Miejską Policji 

w Tarnobrzegu w zakresie zapewnienia porządku i bezpieczeństwa na terenie Tarnobrzega Materiał 

został przekazany członkom Komisji (załącznik nr 5) i został zreferowany przez Komendanta Straży Miejskiej 

Roberta Kędziorę. Marcin Orzechowski – Naczelnik Wydziału Prewencji KMP Tarnobrzeg, podkreślił, że po 

zmianie Komendanta współpraca pomiędzy jednostkami SM i KMP weszła na inny poziom i jest realizowana 

na bieżąco z korzyścią dla mieszkańców Tarnobrzega. Stanowisko na temat funkcjonowania SM i jej 

współpracy z KMP Tarnobrzeg zostało także wyrażone w pozytywnej opinii Komendy Miejskie Policji 

w Tarnobrzegu. 
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3. Podsumowanie sezonu wakacyjnego na terenie Tarnobrzega Janusz Chabel – przedstawił 

informację o wykorzystaniu i stanie wszystkich obiektów rekreacyjnych na terenie miasta Tarnobrzega. 

Jednocześnie została przedstawiona informacja nt. powadzonych kontroli technicznych poszczególnych 

obiektów. Dodatkowo poinformował, że pomimo zamknięcia plaż dla osób wypoczywających była pełniona 

służba przez dodatkowe patrole Policji z KWP w Rzeszowie, których to koszt pokrył MOSiR. Marcin 

Orzechowski – zaprezentował informację KMP Tarnobrzeg (załącznik nr 8), podkreślając, że tegoroczny 

sezon wakacyjny był spokojny. Przedawnił również informacje nt. prowadzonych przez funkcjonariuszy KMP 

działań prewencyjnych i restrykcyjnych w związku z popełnianymi czynami zabronionymi. Robert Kędziora 

– przedstawił dane statystyczne dotyczące podejmowanych działań przez funkcjonariuszy Straży Miejskiej 

w Tarnobrzegu. Podkreślił, że działania SM skupiły się w bieżącym roku w głównej mierze na 

przeciwdziałaniu zakłóceń porządku publicznego, zabezpieczeniu terenów wzdłuż plaż przy Jeziorze 

Tarnobrzeskim, a także prowadzenie kontroli doraźnych terenów wokół Jeziora Tarnobrzeskiego. Komendant 

zwrócił uwagę na to, że tegoroczny sezon nad Jeziorem zakończył się bez żadnych utonięć. Marian Róg – 

poinformował, że pomimo zamknięcia plaż nad Jeziorem zorganizowano w lipcu ćwiczenia służb mających na 

celu koordynację działań poszczególnych jednostek. Małgorzata Michalska-Szymaszek – przedstawiciele 

PPIS w Tarnobrzegu włączyli się aktywnie w działania mające zapewnić mieszkańcom Tarnobrzega 

bezpieczne wakacje. Inspektorzy prowadzili kontrole placówek wypoczynku (półkolonie), placówek 

handlowych czy kontrole jakości wody 

4. Funkcjonowanie placówek oświatowych w odniesieniu do zagrożeń Covid-19Tomasz Krawczuk – 

przedstawił informację nt. działań związanych z przygotowaniem placówek oświatowych do roku szklonego 

oraz bieżącą informację dotyczącą stanu zagrożeń w podległych Prezydentowi placówkach oświatowo-

wychowawczych Małgorzata Michalska-Szymaszek – poinformowała, że sytuacja w szkołach i placówkach 

oświatowo-wychowawczych jest stabilna i na dzień dzisiejszy nie ma zaleceń do wprowadzenia zdalnego 

nauczania. Omówiła też materiał złożony do komisji nt. zagrożeń i prowadzonych działań w związku z Covid-

19. Andrzej Biernat – zadał pytanie czy w istnieje obowiązek mierzenia temperatury w zakładach pracy oraz 

czy jest obowiązek używania przez dzieci i młodzież maseczek w szkołach. Pani Michalska-Szymaszek 

stwierdziła, że w zakładach pracy te regulacje są prowadzone samodzielnie poprzez wprowadzanie np. 

regulaminów. Zapisów ustawowych jednak w tym temacie nie ma. W przydatku szkół sytuacja jest 

analogiczna, nie ma obowiązku chodzenia w maseczkach w szkołach, jest to tylko rekomendacja, ostateczną 

decyzję w tym zakresie podejmują dyrektorzy szkół; Grudzień 2020 

1. Stan przygotowań do Akcji Zima Materiał informacyjny dotyczący zabezpieczenia sprzętowego oraz 

osobowego do realizacji zimowego utrzymania dróg i chodników przedstawił dyrektor ds. technicznych RDM 

Pan Kazimierz Idzik. W imieniu służb mundurowych informację przedstawił Tomasz Grazda – KMP 

Tarnobrzeg oraz Robert Kędziora – SM Tarnobrzeg. Komendant Straży Miejskiej poinformował, że od 

1 grudnia uruchomione zostały kontrole terenów miejskich i spółdzielczych pod kątem zimowego utrzymania 

dróg i chodników. Interwencje zgłaszane od mieszkańcom są przekazywane na stanowiska koordynowania 

działań w RDM, TSM oraz SM SIARKOWIEC. Straż Miejska kontynuuje współpracę z MOPR Tarnobrzeg 

pod kątek kontroli miejsc gdzie przebywają bezdomni oraz podejmuje działania związane z informowaniem 

oraz dowożeniem tych osób do noclegowni. Aktualnie z informacji będących w posiadaniu SM wynika, że na 

terenie Tarnobrzega przebywa 30 zidentyfikowanych bezdomnych. 

2. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Tarnobrzega w zakresie zadań określonych w ustawach 

dotyczących porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli. W toku dyskusji zwrócono mi.in. uwagę na 

potrzebę zapewnienia dodatkowych służb policyjnych oraz montażu kamer monitoringu miejskiego 

w przypadku uruchomienia wypoczynku nad Jeziorem Tarnobrzeskim, zamontowania kamery monitoringu na 

Osiedlu Wielowieś oraz dofinansowania zakupu pojazdów dla PSP w Tarnobrzegu i OSP Mokrzyszów. 

3. Omówienie działań podejmowanych przez Urząd Miasta Tarnobrzega i podległe służby w związku 

z zagrożeniami Covid-19Temat został omówiony przez P. Małgorzatę Michalską-Szymaszek. W toku dyskusji 

głos zabrali jeszcze Tomasz Grazda, Przemysław Rawski oraz Robert Kędziora 

4. Przyjęcie Planu działania Komisji na 2021 rok Komisja przyjęła plan pracy na 2021 rok. 

5. Sprawy bieżące 

- Marian Zioło – Zwrócił się z prośbą, by podczas odśnieżania na osiedlach podwykonawcy kontaktowali się 

z przewodniczącymi osiedli, w celu usprawnienia działań.. 
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- Marian Zioło zwrócił się z prośbą o ujęcie w budżecie miasta wydatków związanych z montażem dwóch 

kamer monitoringu i wpięcia ich w system miejskiego monitoringu wizyjnego w 2021 roku na ul. Piętaka. 

Podkreślił, że teren ten jest zgłoszony do mapy zagrożeń i wymaga stałego monitoringu. 

  

 

Prezydent Miasta Tarnobrzega 

 

 

Przewodniczący 

MKBiP Dariusz Bożek 
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